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VERKSAMHETSBERÄTTELSE  2019 

 

Styrelsen för SPF Seniorerna Lerbäck avger följande verksamhetsberättelse för tiden  

1 jan - 31 dec 2019.  

 

Styrelsen har haft följande sammansättning från årsmötet 2019 

 

Ordförande  Harry Herrgård  

Vice ordförande  Solweig Clefjord 

Kassör Gulli Bergvall  

Sekreterare och medlemsregisteransvarig Inger Francis 

Ledamot/reseansvarig Owe Edetun 

Ledamot  Tord Sandgren 

Ledamot Berit Olsson 

 

Revisorer Inga-Britt Renstrand och Jan-Olof Wetterskog, ordinarie 

 Sven-Enar Pehrson och Inga-Lill Nilsson, ersättare. 

 

KPR  Solweig Clefjord och Anita Karlsson, ordinarie. 

 Ingalill Erickson, ersättare. 

 

Ombud till Lerbäcksmarkens årsmöte Gullmar Nilsson, Bo Björnberg, Raine Norström 

 och Harry Herrgård, ordinarie och 

 Lars-Göran Bergvall, ersättare. 

Verksamhetsansvariga 

Kultur och utbildning Inge Karlsson, sammankallande 

 Pia Alm och Ove Nilsson 

 

Ombud till Studieförbundet Vuxen-     Inge Karlsson och Inger Francis  

skolans årsstämma 

  

Kontaktperson för Väntjänsten Sonja Cederlöf, sammankallande 

 Lennart  Andersson, Sigvard Andersson och Kristina 

 Nyberg  

 

Sånggruppen Ingegärd Johansson sammankallande 

  Sven-Enar Pehrson 

  

 

Boulekommitté och friskvård Wiola Norström, sammankallande 
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 Gun Alfredsson, Ulla Bergkvist, Inge Karlsson,  

 Margareta Hökerberg, Inga-Lisa Nilsson och Raine 

 Norström 

 

Hörselombud Gunnar Wallstedt,  sammankallande  

  Gujje Nykvist 

  

Lotterier Tommy Sedell, sammankallande 

 Christina Edetun och Ann-Marie Jansson   

  

Resor Owe Edetun sammankallande 

 Lennart Andersson och Inga-Lill Sedell 

 

Trafikombud Lars Nilsson sammankallande 

 Kjell Karlsson 

 

Lerbäcksmarkens parkering Gullmar Nilsson och Bo Björnberg 

  

Valberedning   Anita Karlsson, sammankallande 

 Lars Olsson och Rolf Karlsson 

 

Årsmötet hölls i Tallbackskyrkan den 21 februari i närvaro av 50  medlemmar. 

Mötet inleddes med parentation och ljuständning för de medlemmar, som avlidit sedan förra 

årsmötet. Ordförande för årsmötet var Rolf Carlsson och sekreterare Inger Francis.  Därefter bjöd 

föreningen på kaffe och semlor.  

Medlemsantalet var 160 vid årets början och 153 vid årets slut, alltså en minskning med sju med-

lemmar.  

Ekonomin framgår av bokslut.  

Styrelsen  har sammanträtt åtta gånger under året.  

Övriga möten och arrangemang  

Föreningen har haft tolv medlemsmöten med olika aktiviteter bl.a  föredragshållare, friskvårdsdag, 

tipspromenader och restaurangbesök. Mötena har varit välbesökta med genomgående cirka 50 

personer. En grillafton ordnades i juni vid Åsbro Sjöpark. Det blev en trevlig tillställning med härlig 

stämning vid grillen. Vi passade också på att prova boulebanan som finns i parken och det var också 

trevligt.  

Tillsammans med kommunen och PRO i Åsbro genomförde vi i oktober Seniorfestival i  i 

Tallbackskyrkan i Åsbro. PRO stod för kaffe med dopp och vi för vinster till tipspromenaden.  

Informationen från Syncentralen var ett mycket intressant inslag men erbjudandet om 

rullstolsservice var det ingen som nappade på. Styrelsen har tillsammans med aktivitetsansvariga 

(studier, kultur, friskvård och hemsidan) träffats på Hotell Norrra Vättern där vi arbetade med att ta 

fram vårens aktiviteter.  Årets julbord avnjöts även denna gång på Hotell Norra Vättern i 
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Askersund. 

Resor/studiebesök 

Vår sedvanliga resa till julkonserten i Blå Hallen i Stadshuset i Stockholm och efterföljande 

julbordsresa med Viking Lines Cinderella till Mariehamn på Åland va som vanligt välbesökt och 

uppskattad av våra medlemmar. Efter stämningsfull julkonsert smakade julbordet på Cinderella 

utmärkt och efteråt fanns som vanligt tillfälle till en svängom på något dansgolv eller ett besök i 

någon bar innan deltagarna stupade i säng. 

Övrigt 

Friskvård i form av boule, gymnastik, och ”Passion hela livet”-cirklar  har bedrivits i Skyllberg och 

Åsbro. Beslöts att Harry, Gulli, Inger och Solweig representerar i Distrikts årsstämman. 

Slutord  

Styrelsen vill till slut framföra ett varmt tack till alla de medlemmar som aktivt stött oss i vår 

verksamhet. Särskilt vill vi tacka de medlemmar som aktivt deltagit i föreningens interna som 

externa arbete.  Av särskild betydelse är att kunnat genomföra vårt uppdrag inom Lerbäcksmarkens  

verksamhet eftersom det genom åren gett ett stort ekonomiskt bidrag till vår förening. Samtidigt 

bidrar vi till Lerbäcksmarkens fortbestånd vilket är av stor betydelse för bygden. Sedan många år 

deltar ett drygt 50-tal medlemmar med olika uppgifter under marknadsdagen. Men också många 

andra har genom olika uppdrag inom föreningen förtjänstfullt bidragit till vår verksamhet.  

Så vill vi också tacka alla de medlemmar som troget deltar på våra medlemsmöten, bidrar med 

lotterivinster och med liv och lust deltar i de trevliga samtalen vid kaffeborden.   

Slutligen framför vi ett varmt tack till Tallbackskyrkans personal som alltid beredvilligt stödjer oss  

på styrelse- och medlemsmöten och andra aktiviteter.  

 

 

Lerbäck den 31 december 2019  

 

  ….........................................           …........................................          ….........…...................   

         Harry Herrgård                 Inger Francis             Solweig Clefjord    

 

 

 

 .............................................            ............................................    ….................................          

         Gulli Bergvall        Owe Edetun     Tord Sandgren 

 

 

 …....................................                  

                Berit Olsson                       
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